
 

 

Aanwezigen  

 

Voorzitter: Emile Karregat (Edam-Volendam)  
 

De leden: Esther Hagelaar (Almere), Kees Noomen (Amstelveen), Willem Pel 

(Blaricum), Bart Vernooij (Bloemendaal), Theo Breedijk (Heemskerk), Vanessa Storm 

(Heemstede), Hein Stulemeijer (Noord-Holland), Rob Monen (Oostzaan), Henk 

Grader (Purmerend), Anna de Groot (Zaanstad) en Mirko Gerrits (Zandvoort).  
 

Plaatsvervangers: Jos van Dongen (Hilversum), Ine van Brenk-Wietsma (Landsmeer) 

en Bas Koppes (Velsen) 
 
Secretaris: Arjen Overbeek 

Ondersteuning: Danique Krikke en Demi Griffioen  
 

Afwezigen met bericht  
Flevoland, Lelystad, Amsterdam, Uitgeest, Gooise Meren, Haarlemmermeer, Laren, 
Ouder-Amstel, Uithoorn, Waterland en Huizen. 
 
 

1. Opening en mededelingen  
De voorzitter opent de vergadering en meldt de gemeenten die zich hebben 
afgemeld. Hij stelt Demi Griffioen, de nieuwe ondersteuner van de Raadtafel, voor. 
Tevens wordt gemeld dat er een overdrachtsdossier MRA Raadtafel wordt gemaakt. 
Deze is voor de leden van de Raadtafel van na de gemeenteraadsverkiezingen en 
wordt in een volgende Raadtafel behandeld. 
 
De voorzitter inventariseert of een van de leden een ongevraagd advies wil 
bespreken. Almere stelt dat netcongestie een belangrijk onderwerp is voor de raden 
en Staten, en dat dit gemist wordt in de Voortgangsnota. Ze pleit voor een aparte 
werkgroep binnen de MRA. De raad van Almere heeft dit verzoek eerder 

Overleg Raadtafel van de Metropoolregio Amsterdam 

Datum 18 juni 2025 

Locatie MRA Bureau, Termini 179, Amsterdam 

Secretaris Arjen Overbeek (MRA Directie), 06-22766725,  

a.overbeek@metropoolregioamsterdam.nl 

mailto:a.overbeek@metropoolregioamsterdam.nl


 

aangegeven. De voorzitter geeft aan dat dit onderwerp eerder al bestuurlijk 
besproken is en dat de Raadtafel over processen en procedures gaat, en niet over het 
instellen van de specifieke platforms en andere bestuurlijke overleggen. Raden 
kunnen via een motie hun college oproepen om het onderwerp op bestuurlijk niveau 
te agenderen. Andere leden geven aan dat sommige onderwerpen onvoldoende door 
hun college naar de raden worden gebracht, Ook terugkoppeling uit platforms is er 
niet of moet nadrukkelijk om worden gevraagd. Daarbij wordt aangegeven dat het 
instellen van een bestuurlijke groep niet aan de Raadtafel is. Hoewel het belang om 
beter te worden geïnformeerd over netcongestie door iedereen wordt 
onderschreven. Men wordt opgeroepen het onderwerp met het eigen college op te 
pakken. 
De afgevaardigde van Almere neemt het voorstel terug. Het verzoek wordt niet 
besproken bij agendapunt ‘ongevraagd advies’.  
 
Andere onderwerpen worden voor het agendapunt ‘ongevraagd advies’ niet 
aangemeld. 
 

2. Terugkoppeling MRA Raadtafel van 10 december 2024 (bijlagen 1&2)  
De terugkoppeling wordt zonder opmerkingen en aanpassingen vastgesteld.  
Van de actielijst worden de punten 15 en b gehaald.  
 

3. Memo nieuwe opzet Voortgangsnota (bijlage 3)  
De voorzitter en Danique Krikke geven een korte toelichting. Het MRA bestuur heeft 
de Raadtafel gevraagd om advies uit te brengen over de verdere ontwikkeling van de 
voortgangsnota. Dit omdat er een nieuwe MRA Agenda is en er dus een nieuwe 
opzet wordt gemaakt. Ook omdater een jaarverslag is dat inhoudelijk behoorlijk 
overlappend is. En dat er al geruime tijd een discussie is over het wel of niet hanteren 
van wensen en opvattingen voor de voortgangsnota. 
 
In verschillende rondes worden de diverse onderdelen van het gevraagd advies aan 
het MRA bestuur besproken. Het gegeven om jaarlijks een gesprek tussen raden en 
Staten en het eigen college te voeren over de inhoudelijke ontwikkelingen binnen de 
metropoolregio, wat de bijdrage van het college daarbij is en dat de raden en Staten 
worden gevraagd om hier iets van te vinden, wordt als een essentieel goed 
beschouwd door de Raadtafel. Dit gesprek zou ook meerdere malen per jaar mogen. 
Het jaarlijkse verzoek van wensen en opvattingen wordt gezien als een vorm van 
borging dat het gesprek ook daadwerkelijk wordt gevoerd in de raden en de Staten. 
Hoewel dit ook in andere vormen zou mogen. Het behoud van wensen en 
opvattingen wordt door een meerderheid gezien als een ‘stok achter de deur’ om 
met het college om de tafel te gaan en te spreken over wat er in de metropool 



 

gebeurt en wat wordt bereikt. Tevens dat het een mogelijkheid is dat de raden en 
Staten zich richting hun college hierover kunnen uitspreken.  
 
Het advies luidt: 

 
A. Wensen en opvattingen 

De Raadtafel onderschrijft met het MRA bestuur dat de Voortgangsnota (in welke 
vorm dan ook) nog steeds ieder jaar actief dient te worden gedeeld met alle 
deelnemers, de gemeenteraad en Provinciale Staten, opdat zijzelf bepalen kan of zij 
dit actief willen agenderen. Daarmee blijft de intentie van het oorspronkelijke doel 
van de voortgangsnota in stand, namelijk het gesprek faciliteren tussen de 
gemeenteraad/Provinciale Staten en het eigen college. 
De Raadtafel vindt in meerderheid dat het proces van wensen en opvattingen in 
stand moet blijven om op deze wijze als raden en Staten over de MRA voortgang te 
spreken en met de colleges in gesprek te gaan. 
 

B. Nieuwe opzet 
De Raadtafel wacht de nieuwe versie van samenvoegen van het document 
(voortgangsnota en jaarverslag) af. Dit in de wetenschap dat in de nieuwe opzet 
(vanwege de nieuwe MRA Agenda) op basis van al eerder gemaakte afspraken de 
inhoud van de voortgangsnota blijft behouden, zoals een overzicht van de realisatie 
van de begroting, een aantal concrete bespreekpunten naar aanleiding van de 
behaalde resultaten en het inzichtelijk maken van wat dat jaar niet is gelukt. Tevens 
dat de nieuwe opzet voor raden en Staten inzicht biedt in de voortgang van de 
verschillende acties uit het Meerjaren Uitvoeringsprogramma. 
 

C. Eerste versie naar Raadtafel voor gevraagd advies 
De Raadtafel adviseert het MRA bestuur de eerste versie aan de Raadtafel voor een 
gevraagd advies voor te leggen. Hierbij zal de vraag worden gesteld of de nieuwe 
vorm voldoet aan de verwachtingen van de MRA Raadtafel. 
 

D. MRA Samenwerkingsafspraken 
De Raadtafel adviseert het MRA Bestuur positief om bij de evaluatie van de 
samenwerkingsafspraken in 2027, de desbetreffende passages in de 
samenwerkingsafspraken aanpassen conform de nieuwe afspraken. 
 
4. Ongevraagd advies 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. Zie agendapunt 1. 
 
5. Eerstvolgende vergaderdatum van de Raadtafel 



 

De eerstvolgende Raadtafel is op dinsdag 30 september 2025 (AV is oktober).  
Verzending en publicatie van agenda en bijlagen voor deze twee  bijeenkomsten is op 
19 september 2025.  
 
Planning van de Raadtafel-bijeenkomsten in 2026 (staan in relatie tot 
gemeenteraadsverkiezingen en MRA Algemene vergadering) worden vastgesteld en 
ook in de Actielijst opgenomen:  

 
Verzending  MRA Raadtafel  MRA Algemene Vergadering  

30-jan-26  wo 11 feb 2026  vr 20 feb 2026  

  di 12 mei 2026 - informele bijeenkomst    

29-mei-26  wo 10 juni 2026  vr 19 juni 2026  

18-sep-26  di 29 sep 2026  vr 19 okt 2026  

25-nov-26  wo 9 dec 2026  wo 16 dec 2026  

 
6. Rondvraag en sluiting 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.  
De voorzitter dankt de leden voor hun komst en sluit om 21.03 de vergadering.  
 
 


